
 
 

 

 

Spoštovane kandidatke in kandidati na lokalnih volitvah 
2010, drage kolegice, cenjeni kolegi,  

naj ob zaključku lokalnih volitev 2010 najprej iskreno 
čestitam vsem, ki ste bili izvoljeni bodisi na svetniško 
bodisi na župansko funkcijo, potem pa mi dovolite še, da 
se zahvalim vsem vam, ki ste sprejeli kandidaturo in s 
tem obvezo, da boste trdo delali v volilni kampanji. Hvala, 
da ste to obvezo tudi izpolnili in da lahko tudi zaradi vas 
po drugem krogu županskih volitev v SLS rečemo – 
uspelo nam je. Ponovno!  

V čast mi je bilo sodelovati z vami pri lokalnih volitvah in 
veselilo me bo, če bomo tako sodelovali tudi v prihodnje. 
Verjamem namreč, da se lahko le z našim skupnim 
sodelovanjem Slovenska ljudska stranka krepi in raste ter 
izpolnjuje svoje cilje – poseljeno in obdelano podeželje, 
uspešna mesta in varno ter preskrbljeno življenje za vse 
ljudi.  

Še enkrat – hvala! 

mag. Radovan Žerjav 
predsednik SLS 

 
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 27. OKTOBRA DO 2. 
NOVEMBRA 2010 
Sreda, 27. oktober 2010: 

 ob 12. uri 3. redna seja Ustavne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 12. uri 34. seja Komisije DS RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
 ob 13. uri 15. redna seja Komisije DZ RS za narodni skupnosti, katere član je namestnik vodje PS SLS mag. 

Radovan Žerjav 
 ob 14. uri 58. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj 

Četrtek, 28. oktober 2010:  
 ob 9. uri 8. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi gradbenih investicij javnega pomena na področju izgradnje 
avtocest in objektov gospodarske javne infrastrukture, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna, katere 
član je poslanec SLS Janez Ribič 

 ob 12. uri 17. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 16. uri 36. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
Petek, 29. oktober 2010:  

 svetovni dan psoriaze, mednarodni dan interneta 
 ob 9. uri 21. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 9.30 uri 71. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 



 ob 10. uri 72. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

 ob 20. uri državna počastitev dneva reformacije v Veliki dvorani SNG Maribor 
Nedelja, 31. oktober 2010:  

 dan reformacije 
 svetovni dan varčevanja 

Ponedeljek, 1. november 2010:  
 vsi sveti - dan spomina na mrtve 
 začetek meseca preprečevanja odvisnosti 

Torek, 2. november 2010: 
 ob 8. uri 22. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 14. uri 9. redna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je poslanec 

SLS Franc Bogovič 
 takoj po končani 9. redni seji Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj 4. nujna seja Odbora 

DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič 
 ob 14. uri 25. redna seja Odbora za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega član je vodja PS SLS 

Jakob Presečnik 
 ob 16. 30 uri 10. redna seja IO SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 

LOKALNE VOLITVE 2010 
REZULTATI LOKALNIH VOLITEV 2010 
Po zaključku lokalnih volitev 2010 je jasno, da je SLS obdržala primat, kar se tiče števila županov – ima jih 41. Po 
številu občinskih in mestnih svetnikov pa smo dosegli odlično drugo mesto med parlamentarnimi strankami, in sicer 
imamo 420 svetnic in svetnikov. V SLS smo pripravili slikovni pregled rezultatov naših županskih kandidatov.  S 
klikom na enega od spodnjih grafov si lahko na zemljevidu podrobneje ogledate, kako so se odrezali kandidatke in 
kandidati SLS na letošnjih lokalnih volitvah. 

SPREMLJANJE REZULTATOV – 24. OKTOBER 2010 
Na volilno nedeljo, 24. oktobra 2010, je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav rezultate drugega kroga čakal v 
volilnem štabu dr. Ivana Žagarja v Slovenski Bistrici, kjer je vzdušje doseglo vrhunec ob razglasitvi preštetih glasov in 
dr. Žagarja za župana Občine Slovenska Bistrica. Tudi v osmih drugih volilnih štabih SLS so se veselili, in v dokaz vam 
ponujamo nekaj utrinkov iz vse Slovenije – od Kanala do Šmartnega ob Paki.  
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Slovenska Bistrica Kanal ob Soči 

 
Novo mesto Šmarno ob Paki 

SLS MED PARLAMENTARNIMI STRANKAMI DRUGA PO ŠTEVILU SVETNIŠKIH MEST 
Po 2. krogu lokalnih volitev 2010 SLS ostaja zmagovalka županskih volitev med parlamentarnimi strankami in druga 
po številu svetniških mest 



Ljubljana, 25. oktober 2010 – Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je na današnji novinarski konferenci ob 
zaključku 2. kroga lokalnih volitev izrazil veselje nad skupnim rezultatom 1. in 2. kroga letošnjih lokalnih volitev 
2010. SLS je namreč ohranila primat pri županskih mestih, dosegla jih je 41, pri skupnem številu svetniških mest pa 
rezultat iz leta 2006 celo izboljšala. Tako je bilo letos na listah SLS izvoljenih 420 mestnih ter občinskih svetnic in 
svetnikov, kar SLS postavlja na drugo mesto med parlamentarnimi strankami. Obenem je mag. Žerjav opozoril še na 
pomanjkljive podatke na spletni strani Državne volilne komisije: »V SLS smo opazili, da na spletni strani DVK 
objavljajo le podatke o svetniških mestih v občinah, kjer se svetnike voli po proporcionalnem sistemu, ne pa tudi v 
tistih, kjer se jih voli po večinskem. Menimo, da to ne zagotavlja objektivne obveščenosti javnosti, zato smo na DVK in 
Ministrstvo za javno upravo RS danes poslali dopis, v katerem jih na to opozarjamo, in predlagamo, da to 
nedoslednost tudi odpravijo.« ...več 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
POSLANEC SLS GVIDO KRES: VLADA RS NAJ SVOJE OBLJUBE GLEDE BOJA PROTI KORUPCIJI, 
ZAGOTAVLJANJA NEODVISNOSTI SODSTVA IN DELOVANJA PRAVNE DRŽAVE ZAČNE SPREMINJATI V 

DEJANJA! 
Ljubljana, 26. oktober 2010 – Indeks zaznave korupcije (CPI) za Slovenijo je letos 
padel za 0,2 indeksni točki – s 6,6 indeksne točke na 6,4 točke, kot kaže današnja 
analiza vodilne svetovne organizacije v boju zoper korupcijo Transparency 
International. »V Sloveniji ni bilo narejenega nikakršnega napredka pri zaznavi, 
preprečevanju in sankcioniranju korupcije, temveč smo celo nazadovali,« rezultate te 
raziskave komentira poslanec SLS in član nekdanje Komisije DZ po zakonu o 
preprečevanju korupcije Gvido Kres. Kot meni, raziskava kaže, da Slovenija pri 
korupciji ne le, da cepeta na mestu, temveč počasi drsi navzdol, čeprav je Vlada RS 
obljubljala aktivnejši boj proti korupciji v Sloveniji, vendar očitno tudi ta obljuba ostaja 
le na ravni lepih besed. ...več 

 

ODPRTO PISMO PODPREDSEDNICE SLS OLGE FRANCA V ZVEZI Z NAPADI NA POŠTNE POSLOVALNICE IN 
DELAVCE 
Koper, 20. oktober 2010 - Podpredsednica SLS Olga Franca je danes na generalnega 
direktorja Pošte Slovenije Aleša Hauca ter vodjo PE Koper Valterja Furlaniča, na 
predsednico Sindikata poštnih delavcev Slovenije Diano Kos, na ministrico za 
gospodarstvo mag. Darjo Radić, ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
Gregorja Golobiča, ministra za delo, družino in socialne zadeve dr. Ivana Svetlika ter 
na ministrico za notranje zadeve Katarino Kresal naslovila odprto pismo v zvezi z vse 
večjim številom napadov na poštne poslovalnice in delavce v zadnjem času. Vsebino 
pisma si lahko preberete v nadaljevanju. ...več 

 

SLS: PADEC ZA 24 MEST NA LESTVICI SVOBODE TISKA V SAMO TREH LETIH JE ALARM ZA SVOBODNO 
DEMOKRATIČNO DRUŽBO 
Ljubljana, 20. oktober 2010 – V SLS smo zgroženi nad letošnjo uvrstitvijo 
Slovenije na še nižje mesto na lestvici svobode tiska. Slovenija že več let vztrajno 
pada na tej lestvici, a tako nizko ni bila še nikoli. Kljub temu, da je Slovenija po 
prepričanju SLS pred največjimi izzivi v svoji zgodovini, tako z gospodarskega kot 
socialnega vidika, pa vedno večje anomalije slovenskega medijskega prostora 
ustvarjajo neko nerealno ozračje, da je pravzaprav vse v redu in prav. Bojimo se, 
da bo prav zaradi tega padec na realna tla še toliko bolj boleč za vse državljanke 
in državljane. ...več 
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PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: »USTAVNO SODIŠČE RS SE ŽAL OČITNO VSESKOZI ZAVEDA, 
DA BO ZA IZPOLNITEV ZAVEZE IZ ARBITRAŽNEGA SPORAZUMA TREBA SPREMENITI USTAVO RS!« 
Ljubljana, 19. oktober 2010 – V SLS smo proučili včeraj javnosti predstavljeno odločbo Ustavnega sodišča RS, ki je po 
vsebini žal bila povsem vnaprej predvidljiva. »Tudi na osnovi te odločbe v SLS opažamo, da se Ustavno sodišče RS ves 
čas zelo dobro zaveda, da lahko pride do položaja, ko bo za izpolnitev zaveze iz Arbitražnega sporazuma o meji s 
Hrvaško (AS) treba spremeniti Ustavo RS,« pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. Sprenevedanje Ustavnega 
sodišča RS je po njegovem očitno v tem, da je v tej zadevi pravzaprav zahtevalo od predlagateljev, da izkažejo, da bo 
odločitev arbitražnega sodišča res taka, da bo treba zaradi implementacijske zakonodaje spremeniti Ustavo RS. V 10. 
točki obrazložitve Ustavno sodišče RS namreč pravi: "Predlagatelji sicer trdijo, da je precej verjetno, da bo razsodba 
arbitražnega sodišča odstopala od mejne črte na morju, kot je ustavnopravno določena in varovana v II. razdelku TUL, 
vendar te trditve z ničimer ne podprejo." Mag. Žerjav ob tem opozarja na zamolčano bistvo, da je dovolj, da taka 
možnost sploh obstaja. Ustavno sodišče RS je po njegovo dolžno preprečiti, da bi bila država sploh postavljena v 
situacijo (in ta situacija je zelo verjetna), ko bi morala zaradi izvršitve mednarodne pogodbe naknadno spreminjati 
Ustavo RS. Samo glede na odločitev v svojem prvem mnenju (Rm-1/09) marca leto tega Ustavno sodišče RS ne more 
priznati. Če bi, bi priznalo, da bi moralo biti mnenje negativno. Zato Ustavnemu sodišču RS žal v včerajšnji odločbi kaj 
drugega kot sprenevedanje očitno niti ni ostalo, dolžne zaščite države in njene Ustave RS pa spet podalo vnemar. 
...več 

SLS: PRIČAKUJEMO VSEBINSKE ODGOVORE PREDSEDNIKA VLADE RS NA USTNA POSLANSKA 
VPRAŠANJA IN NE LEPOREČENJA 
Minister za evropske zadeve Gaspari nepristojen za evropska sredstva? 
Ljubljana, 18. oktober 2010 – Na današnji seji Državnega zbora RS so bila predsedniku Vlade RS Borutu Pahorju 
zastavljena tri poslanska vprašanja, v katerih so bile navedene nekatere izmed ključnih preprek za normalizacijo 
stanja v državi in so se nanašala na prihodnost daleč največje banke v slovenskem bančnem sistemu, usodni vpliv 
klientelističnih povezav na poslovanje nekaterih večjih državnih podjetij in strategijo najbolj dobičkonosne dejavnosti 
v državi -  energetike.  Po mnenju SLS je premier na vsa tri odgovoril zelo pomanjkljivo, na določenih mestih 
posplošeno, predvsem pa brez strokovnih argumentacij svojih trditev, na nekatere pa celo povsem nestrokovno. ...več 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PODPREDSEDNIK SLS FRANC BOGOVIČ: NAJPREJ SPREJMIMO STRATEŠKE USMERITVE SLOVENSKE 

ENERGETIKE, ŠELE POTEM POLITIČNE ODLOČITVE 
Ljubljana, 22. oktober 2010 – V SLS pozdravljamo odločitev Vlade RS, da ne 
hiti z nepremišljenimi potezami ter odločanje o prihodnosti slovenske 
energetike prepusti stroki. »Gre za preveč kompleksne zadeve, praktično za 
dolgoročni vitalni slovenski interes po stabilni in konkurenčni oskrbi s 
električno energijo, zato o takšnih stvareh ne more odločati izključno 
politika,« pravi poslanec SLS Franc Bogovič, ki je že v začetku tega vladnega 
mandata opozarjal, da bi morali v okviru energetskega sveta oblikovati 
strateški razmislek o nadaljnjem razvoju energetike ter ga zapisati v obliki 
strateškega dokumenta, kot je na primer prenova energetskega programa. 
...več 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
POSVETI O NOVEM ZAKONU O DAVKU NA NEPREMIČNINE V KANALU: 
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Predlog zakona o obdavčenju nepremičnin je asocialen, 
ne podpira mladih družin in starejših ter socialno 
ogroženih! Predlog je nesprejemljiv, to je sramota!  
Strokovnih  posvetov na temo predloga zakona o 
obdavčenju nepremičnin v preteklem tednu, ki so se 
zvrstili v Kanalu, Desklah, Levpi in Morskem, se je 
udeležilo veliko število občank in občanov. Župan 
Andrej Maffi je s svojimi gosti - podpredsednico SLS 
Olgo Franca, predsednikom KGZS Cirilom Smrkoljem, 
podpredsednikom KGZS Brankom Tomažičem, vodjem 
Sektorja za kmetijsko svetovanje mag. Miranom 
Nagličem, vodjo volilnega štaba SLS Josipom Bajcem 
ter Andrejem Širceljem temeljito predstavil predlog 
zakona, njegove posledice in potrebna ravnanja za 
ugovarjanje zoper napačne podatke v poskusnem 
vrednotenju nepremičnin. Svojim občanom je zagotovil 
brezplačno pomoč preko krajevnih skupnosti in na 
sami občini pri pojasnjevanju podatkov in svetovanja za 

sestavo ugovorov.  
Po živahni razpravi, v kateri so sodelovali razburjeni občani, so bili zaključki enotni – predlog zakona je nesprejemljiv, 
tepe vse po vrsti, namesto da bi obdavčeval luksuz, ne pa kar vsepovprek.  

 
POLITIČNA AKADEMIJA SLS GOSTILA DIREKTORJA POLITIČNE AKADEMIJE AVSTRIJSKE LJUDSKE 

STRANKE DR. DIETMARJA HALPERJA 
Ljubljana, 21. oktober 2010 – V Slovenski ljudski stranki smo danes gostili  
direktorja Politične akademije Avstrijske ljudske stranke dr. Dietmarja 
Halperja. Visoki gost si je v spremstvu poslanca SLS Janeza Ribiča in direktorja 
Politične akademije SLS dr. Petra Pavla Klasinca ogledal Državni zbor RS in 
obiskal Poslansko skupino SLS, nato pa odšel na kratek ogled slovenske 
prestolnice. V okviru svojega obiska je v popoldanskem času na sedežu 
stranke predstavil še vlogo in pomen Politične akademije ALS v avstrijskem 
političnem prostoru s posebnim poudarkom na lokalnih volitvah ter različna 
izobraževanja, ki jih ponujajo in publikacije, ki jih izdajajo. V nadaljevanju so 
predstavniki SLS tudi predstavili program in možnosti delovanja politične 
akademije SLS. Z gostom iz Avstrije so se dogovorili tudi za krepitev 
sodelovanja v prihodnosti. ...več 

 

ODPRTO PISMO MINISTRU ZA ŠOLSTVO IN ŠPORT DR. IGORJU LUKŠIČU V ZVEZI Z IZVEDENIMI 
OBNOVITVENIMI DELI NA OŠ POLHOV GRADEC 
Dobrova - Polhov Gradec, 20. oktober 2010 - Kandidatka za županjo Občine Dobrova - Polhov Gradec Andreja Grabner 
je naslovila odprto pismo na ministra za šolstvo in šport dr. Igorja Lukšiča v zvezi z izvedenemi obnovitvenimi deli na 
OŠ Polhov Gradec. ...več 

SLS UTRINKI IZ POSLANSKIH KLOPI 
USTNA POSLANSKA VPRAŠANJA POSLANCEV SLS NA 21. REDNI 
SEJI DRŽAVNEGA ZBORA RS 
Ljubljana, 18. oktober 2010 – Prvi dan 21. redne seje Državnega zbora 
RS je poslanec SLS Franc Bogovič na predsednika Vlade RS Boruta 
Pahorja naslovil ustno poslansko vprašanje v zvezi z reorganizacijo v 
slovenski energetiki, namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav je 
zastavil vprašanje ministru za pravosodje Alešu Zalarju v zvezi s 
stanjem pravne države v Sloveniji, poslanec SLS Gvido Kres pa na 
ministra za okolje dr. Roka Žarnića vprašanje o površnem vrednotenju 
nepremičnin ter ministru za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
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Gregorju Golobiču v zvezi z navideznimi vpisi v študijske programe. Vsa vprašanja in tudi odgovore nanje si lahko 
preberete v nadaljevanju. 
Na tej seji je želel poslanec SLS Franc Pukšič ministra za razvoj in evropske zadeve mag. Mitja Gasparija vprašati o 
črpanju evropskih sredstev in razvoju, pa je slednji vprašanje zavrnil z obrazložitvijo, da omenjena tematika ne spada 
na njegovo področje dela. 
Obenem si lahko preberete tudi odgovore na nekatera vprašanja poslancev SLS, ki so jih zastavili na 20. redni seji, pa 
niso dobili odgovorov. ...več 
 

POSLANSKI PREMISLEK – JANEZ RIBIČ 
o. Pred dobrim mesecem dni so nam 

vprašanje 

očij vem, da smo s praktično neobstoječo državno politiko do voda 

Narava nam vsake nekaj časa nastavi zrcal
čisto zrcalo nastavile katastrofalne poplave. Kaj vidimo v tem zrcalu? Vidimo 
posameznike in skupine, ki so splošni interes in usodo naših potomcev podredili 
osebni materialni koristi oziroma družbeni promociji. Namreč poplave, ki so nas 
prizadele, so naravni pojav, s katerim moramo računati. In se na njih pripraviti. S 
preventivnimi ukrepi se je možno izogniti katastrofalnim posledicam. Toda, ne. 
Odgovorni v državi denar raje namenjajo za projekte, ki sproti zagotavljajo 
popularnost. Ko se zgodi katastrofa, pa še patetično hlinijo prizadetost zaradi 
resnično prizadetega prebivalstva. To je najbistrejša podoba, ki jo vidimo v tem 
poplavnem zrcalu. Pozornejši opazovalec pa bo v tem zrcalu opazil še neko, 
drugačno podobo. Poslanci SLS smo namreč na to problematiko vztrajno 
opozarjali. Posebej pa še v tem mandatu. Dokazov je veliko - omenjam le nekaj 
lastnih prizadevanj, ki so preprosto preverljiva. Vse je namreč zapisano.  
Na 7. redni seji junija lani sem prvič postavil ustno poslansko 
takratnemu ministru za okolje in prostor Karlu Erjavcu v zvezi s financiranjem 
vodne infrastrukture iz Sklada za vode. Spraševal sem ga o natančnih podatkih 
glede aktivnosti sklada – o investicijah in o namenih porabljanja sredstev. Da 
povzamem odgovor ministra, sklad ne namenja sredstev za urejanje in čiščenje 
vodotokov, denarja pa je tu in na vseh drugih proračunskih postavkah, ki urejajo 
sredstva za vodno infrastrukturo, premalo. Nato sem ga na 9. redni seji septembra 

lani spraševal še konkretneje o nalogah države pri urejanju voda in izvajanju javne službe vzdrževanja vodotokov 2. 
reda, kolikokrat letno se na teh vodotokih izvajajo redna vzdrževalna dela, kdo in kolikokrat opravlja redni nadzor nad 
stanjem vodotokov, o kriterijih za pripravo letnega programa izvedbe vzdrževalnih del na vodotokih, pa tudi, kakšni so 
postopki ravnanja ministrstva oziroma izvajalca javne službe v primeru poplavljanja vodotokov oziroma v primeru 
naravnih nesreč. Zanimalo me je tudi, ali ima lokalna skupnost pristojnost izvesti interventna dela v primeru 
poplavljanja vodotokov in kako je s financiranjem teh del. Ker sem bil z odgovori ministra le delno zadovoljen, sem 
zahteval, da Državni zbor RS opravi razpravo o ministrovem odgovoru, kar se je na novembrski redni seji tudi zgodilo. 
Obenem sem obljubil tudi, da s poslanskimi vprašanji – s tem praktično edinim vzvodom, ki ga imamo poslanci 
opozicije, da kaj izvemo – ne bom odnehal, dokler se na terenu ne zagotovi varnost prebivalcev pred poplavami. Svojo 
obljubo sem držal – in na aprilski redni seji Državnega zbora Republike Slovenije zastavil vprašanje novemu 
okoljskemu ministru dr. Roku Žarniću, s podobno tematiko – delovanje vodnega sklada oz. prioritete porabe njegovih 
sredstev. Po mojem trdnem prepričanju bi morala ta sredstva prvenstveno biti namenjena najbolj poplavno 
ogroženim območjem v Sloveniji. Ministra sem opozoril, da okoljsko ministrstvo vztrajno krči sredstva za vzdrževanje 
vodotokov in vodne infrastrukture in da se na vodotokih ne izvajajo redna vzdrževalna dela, nujno potrebna za njihovo 
pretočnost in preprečitev poplavljanja. Konkretno sem ministra vprašal o izgradnji visokovodnih nasipov na levem 
bregu Drave med Mariborom in Ptujem, ki naj bi se začela izvajati leta 2007, po optimističnih napovedih pa se bo 
začela šele leta 2011. Pa je to samo eno ogroženo območje! Koliko jih je še v Sloveniji? In koliko takih septembrskih 
katastrof moramo še doživeti, da se bodo našla sredstva za učinkovito zaščito poplavno ogroženih območij?  
Kot nekdo z osebnimi izkušnjami s poplavnih obm
na pragu katastrofe. Vem tudi, da sem bil lansko leto nadležen takratnemu kmetijskemu ministru dr. Milanu 
Pogačniku, ko sem ga vztrajno spraševal o vrnitvi bulmastifov lastniku in opozarjal na možno katastrofo ob njegovem 
delovanju. Ni me upošteval, na koncu koncev se je izkazalo, da sem žal imel prav. Spoštovane državljanke in 
državljani! Lahko razumem, da so moja vprašanja okoljskemu ministru nezaželena in utrujajoča, tako kot so bila 
prejšnjemu kmetijskemu ministru. Ampak, mi moramo ozavestiti lastni položaj. Mi smo tukaj, da skrbimo za resnične 
potrebe vseh državljank in državljanov. Torej moramo se vrniti k temeljnemu etičnemu ustroju, vsi moramo skrbeti za 
vse. In če naša politika tega ne ozavesti sedaj, bo Slovenijo ob naslednjem deževju poplavilo do te mere, da bodo 
posledice neobvladljive. Poglejmo se torej v zrcalu. Kaj vidijo tisti, ki so dejansko povzročili stanje obupa pri tisočih 
državljanih, ki jim je voda vse uničila? Kakšen obraz gledajo tisti, ki so odgovorni za obupane delavce na cesti? Za 
obubožane kmete? Ki so izničili perspektivo našim potomcem? Ki povzročajo nenehno slabšanje položaja 
upokojencev? Do kdaj bo oblast zlorabljala potrpežljivost potrpežljivega slovenskega ljudstva? 
 

AKTUALNO IZ CIVILNE DRUŽBE 
IZJAVA KOMISIJE PRAVIČNOST IN MIR PRI SŠK: DRŽAVLJANI IMAMO PRAVICO DO PRAVNE IN SOCIALNE 
DRŽAVE  

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D4CB5DF4-E7FE-9545-8BF3-D2282D0522C8&linkid=newsContent


povezava: http://aktualno.rkc.si/?id=10861 

7. VSESLOVENSKI SHOD KMETOV PRI SVOJEM ZAVETNIKU: DR. ANTONU MARTINU SLOMŠKU 

Nagovor predsednika SLS mag. Radovana Žerjava na 7. vseslovenskem shodu kmetov na Ponikvi v nedeljo, 17. 
oktobra 2010: http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=719F9CE4-6B7F-9C35-C69C-

99F76452A458&linkid=newsCo
ntent 
 

ŽUPANOV SPREJEM OB 45. SLOVENSKEM GLEDALIŠKEM FESTIVALU BORŠTNIKOVO SREČANJE 
povezava: http://www.maribor.si/povezava.aspx?id=372&pid=5584  

NEKATERI PA SO POHITELI Z DELOM… 
Vabilo na 1. konstitutivno sejo Mestnega sveta MOM: http://www.maribor.si/povezava.aspx?id=291&pid=5568 

 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://aktualno.rkc.si/?id=10861
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=719F9CE4-6B7F-9C35-C69C-99F76452A458&linkid=newsContent
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